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Abstract (en)
[origin: US2015033680A1] A transport packaging (100) for transporting an object (24) comprises a container (10) that is open at least at first on one
side and has a bottom (12) and at least two opposing sidewalls (14). It is suggested that the two opposing sidewalk (14) have at least one material
weakening (20) starting from the free end (18), and that the transport packaging (100) comprises a tightening strap (28) that is tightened around the
container (10) in the area of the material weakening (20) and penetrates the sidewall (14) in the area of the material weakening (20).

Abstract (de)
Eine Transportverpackung (100) zum Transportieren eines Gegenstandes (24) umfasst einen zumindest zunächst einseitig offenen Behälter
(10) mit einem Boden (12) und mindestens zwei gegenüber liegenden Seitenwänden (14). Es wird vorgeschlagen, dass die beiden
gegenüberliegenden Seitenwände (14) jeweils mindestens eine vom freien Rand (18) ausgehende Materialschwächung (20) aufweisen, und dass
die Transportverpackung (100) ein Umreifungsband (28) umfasst, welches um den Behälter (10) im Bereich der Materialschwächung (20) gespannt
wird und dabei die Seitenwand (14) im Bereich der Materialschwächung (20) durchdringt.
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